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Datum: 10 maart 2019 
 
Geacht College, 
 
De laatste weken komen ons steeds meer geruchten ter ore over het voortbestaan cq niet 
voortbestaan van de Heide Expres op en rond de Holtingerpoort. Een belangrijke pijler in het 
verhaal van deze mooie regio. Volledig passend in het beeld “gekneed door ijs en oorlog”. 
Het is op dit moment zowel de heer  als ons nog steeds niet duidelijk waarom 

 niet verder kan met deze attractie. 
Waar wringt de schoen en hoe kunnen wij dit oplossen? Is het regelgeving, welke 
momenteel onoplosbaar lijkt? Zijn het andere factoren, welke uitgewerkt dienen te worden? 
 
De Heide-expres is reeds jaren een begrip voor ons op de Holtingerpoort en de ondernemers 
rond de Poort. Het is een verbinding van dorp Havelte met Holtingerpoort en Holtingerveld.  
Vele tientallen arrangementen in combinatie met een excursie met de Heide-Expres worden 
geboekt!  
De Holtingerpoort, die zo moeilijk van de grond komt wordt er zo niet gemakkelijker op. 
 
Laten wij het hele verhaal sterk maken en geef dit verhaal een kans van slagen. 
 
Graag gaan wij met u in gesprek om te zoeken naar een oplossing. Het missen van deze 
bijzondere attractie raakt ons allen, de gemeente niet uitgesloten. Het heeft invloed op de 
toeristenstroom, daarmee op de verschillende omzetten en zeker ook de gehele 
attractiewaarde van de gemeente, maar bovenal op het verkopen van het toeristische 
product Holtingerpoort/Holtingerveld. 
Wij nodigen u uit om op korte termijn met ons in gesprek te gaan. Het seizoen staat op 
springen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 namens “De Rand Van Havelte” 
namens “Theehuis ’t Hunebed” 

namens Stichting Holtinger Schaapskudde 
namens “Het Vlinderparadijs” 
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